

Date: 28/9/2020

**الموضوع: تخارج بنك أبوظبي التجاري من الأعمال المصرفية في جمهورية الصين الشعبية**  
**Subject: Abu Dhabi Commercial Bank to exit operations in the People's Republic of China**

<p>Abu Dhabi Commercial Bank Group (ADCB) has received approval from the China Banking and Insurance Regulatory Commission (CBIRC) for the closure of its branch in Shanghai. The branch was inherited by ADCB through the merger with Union National Bank (UNB) in 2019.</p> <p>The decision to exit operations in the People's Republic of China is driven by ADCB's strategy to focus on its home market, the United Arab Emirates, and will have no impact on the Bank's profitability.</p> <p>ADCB is in contact with all relevant stakeholders to complete the formal closure process for the branch in Shanghai.</p>	<p>أعلنت مجموعة بنك أبوظبي التجاري عن حصولها على موافقة لجنة تنظيم البنوك والتأمين الصينية (CBIRC) لإغلاق فرع بنك أبوظبي التجاري في شانغهاي، والذي كان أحد فروع بنك الاتحاد الوطني سابقاً وانتقلت ملكيته إلى بنك أبوظبي التجاري من خلال عملية الاندماج في العام 2019.</p> <p>تأتي خطوة تخارج بنك أبوظبي التجاري من كافة عملياته في جمهورية الصين الشعبية تماشياً مع استراتيجيته الرامية إلى التركيز بشكل رئيس على السوق المحلي في دولة الإمارات العربية المتحدة، فيما لن يكون لها أي تأثير على ربحية البنك.</p> <p>وقد قام بنك أبوظبي التجاري بالتواصل مع كافة الأطراف ذات الصلة لإتمام إجراءات الإغلاق الرسمي لفرع البنك في شانغهاي.</p>
---	---